



Jabatan Alam Sekitar
Department of Environment
Kementerian Alam Sekitar dan Air
Aras 1-4, Podium 2 & 3, Wisma Sumber Asli
No. 25, Persiaran Perdana, Presint 4
62574 PUTRAJAYA
MALAYSIA

Tel 03-8871 2000 (Am)
Faks 03-8889 1040/8888 9987 (Pentadbiran)
03-8888 9964 (Teknologi Maklumat)
03-8888 2693 (Integriti)
03-8888 4151 (Udara)
03-8889 1042 (Komunikasi Strategik)
03-8889 1045 (Penilaian)
03-8888 4070 (Air & Marin)
03-8888 6120 (Bahan Berbahaya)
03-8888 0067 (Penguatkuasa)
03-8888 1973/1975 (Bilik Operasi)
Laman Web : www.doe.gov.my

No. Rujukan: JAS.600-7/1/24

(32)
Tarikh: 22 Februari 2021



Presiden
Malaysian Plastics Manufacturers Association, MPMA
37, Jalan 20/14,
Paramount Garden,
46300 PETALING JAYA
SELANGOR DARUL EHSAN

Tuan,

PER: MALAYSIA'S IMPLEMENTATION OF BASEL RULES FOR THE CONTROL OF THE MOVEMENT OF PLASTIC WASTE UNDER THE BASEL CONVENTION

Saya dengan hormatnya diarah merujuk kepada perkara di atas.

2. Merujuk kepada Mesyuarat Pematuhan Keperluan Basel Convention Sisa Plastik Import Dan Eksport yang telah diadakan pada 27 Januari 2021, Jabatan ini telah menetapkan perkara-perkara seperti berikut:-

- i. Semua pengimportan sisa plastik yang dikategorikan sebagai HS 3915 sama ada di bawah B3011 (*separated plastic waste / campuran plastik PP, PE dan PET*) atau Y48 (*campuran plastik selain PP, PE dan PET*) perlu mempunyai kelulusan lesen pengimport, kelulusan pembekal / pengeksport dan kelulusan *Approved Permit, AP* melalui sistem e-permit daripada Jabatan Pengurusan Sisa Pepejal Negara terlebih dahulu;
- ii. Permohonan mengimport Y48 hendaklah melalui “Borang Permohonan Mengimport Sisa Plastik Ke Dalam Malaysia” (dilampirkan) daripada pengimport yang disertakan dengan surat notifikasi yang mengandungi Borang “*Notification Document For Transboundary Movements/Shipment Of Waste*” (dilampirkan) daripada Competent Authority negara pengeksport seperti mana prosedur *Prior Informed Consent, PIC*;

“Pemuliharaan Alam Sekitar, Tanggungjawab Bersama”
“Environmental Conservation, Our Shared Responsibility”



PENGIKTIRAFAN MS ISO 9001:2015
NO. SIJIL : QMS 03475

- iii. Permohonan mengimport B3011 adalah tanpa melalui prosedur *Prior Informed Consent*, PIC. Walau bagaimanapun, *Competent Authority* negara pengeksport sama ada negara OECD atau negara bukan OECD perlu memaklumkan melalui emel berhubung pengimportan B3011 untuk pengesahan jenis plastik di bawah Konvensyen Basel oleh Jabatan Alam Sekitar dan pengesahan e-Permit oleh Jabatan Pengurusan Sisa Pepejal Negara; dan
 - iv. Setiap pengimportan B3011 dan Y48 memerlukan laporan pemeriksaan bergambar ke atas barang dagangan oleh Badan Pemeriksa yang dilantik oleh negara pengeksport yang mengesahkan jenis plastik (Annex II atau IX) dan mematuhi kriteria yang telah ditetapkan oleh Malaysia.
3. Jabatan ini juga ingin mengingatkan pihak tuan bahawa plastik import sama ada B3011 atau Y48 hendaklah mematuhi kriteria plastik seperti berikut: -
- i. Mempunyai 95% *recycling rate* iaitu 95% daripada sisa plastik yang diimport boleh dikitar semula;
 - ii. Tidak melebihi daripada 5% *plastic contaminants* dan *non-plastic contaminants* dengan syarat semua *contaminants* boleh dikitar semula dan bukan buangan berbahaya; dan
 - iii. Kotoran seperti tanah atau habuk hanya dibenarkan di permukaan *plastic bale* sahaja dan bukan di dalam *plastic bale*.
4. Segala perhatian dan kerjasama tuan dalam perkara ini sangatlah dihargai dan didahului dengan ucapan terima kasih.

Sekian.

“PRIHATIN RAKYAT: DARURAT MEMERANGI COVID-19”

“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”

Saya yang menjalankan amanah,



(SHAFEE'EE BIN YASIN)

b.p: Ketua Pengarah Kualiti Alam Sekeliling

s.k

Ketua Pengarah
Jabatan Pengurusan Sisa Pepejal Negara
Aras 23,24 dan 34
Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan
No. 51, Persiaran Perdana, Presint 4
62100 PUTRAJAYA
(Pn. Nurul Asyikin binti Abdul Rahman)

Presiden
Malaysian Plastic Recycles Association, MPRA
25-1, Jalan SS 19/6,
47500 SUBANG JAYA, SELANGOR

Below information translated by Secretariat Office, Malaysia Plastic Recyclers Association
Letter from MINISTRY OF ENVIRONEMNT AND WATER, DEPARTMENT OF ENVORNINMENT
REFERENCE NO. : JAS.600-7/1/24 (32) – Original letter as attached
DATED : 22th FEBRUARY 2021

**MALAYSIA'S IMPLEMENTATION OF BASEL RULES FOR THE CONTROL OF THE MOVEMENT
OF PLASTIC WASTE UNDER THE BASEL CONVENTION**

I am respectfully instructed to refer to the above

2. Referring to the Basel Convention for the Compliance Meeting of the Import and Export Plastic Waste Convention held on 27 January 2021, this Department has set the following matters: -

- i. All imports of plastic waste categorized as HS 3915 either under B3011 (separated plastic waste PP, PE and PET plastic mixture) or Y48 (plastic mixture other than PP, PE and PET) must have importer's license approval, supplier / exporter approval and approval of Approved Permit, AP through e-permit system from the National Solid Waste Management Department;
- ii. Application to import Y48 must go through "Application Form · Importing Plastic Waste Into Malaysia" from the importer accompanied by a notification letter containing the Form "Notification Document For Transboundary Movements / Shipments Of Waste" from the Competent Authority of the exporting country as Prior Informed Consent procedure
- iii. Application to import B3011 is without going through the Prior Informed Consent, PIC procedure. However, the Competent Authority of exporting countries whether OECD countries or non-OECD countries must notify by email regarding the importation of B3011 for plastic type verification under the Basel Convention by the Department of Environment and e-Permit verification by the National Solid Waste Management Department; and
- iv. Each import of B3011 and Y48 requires a pictorial inspection report on merchandise by Inspector appointed by the exporting country which confirms the type of plastic (Annex II or IX) and complies with the criteria set by Malaysia.

3. This department would also like to remind you that imported plastics either 83011 or Y48 must comply with the following plastic criteria: -

- I. Has a 95% recycling rate which is 95% of imported recyclable plastic waste;
- II. Not more than 5% plastic contaminants and non-plastic contaminants provided that all contaminants are recyclable and not hazardous waste; and

III. Dirt such as soil or dust is only allowed on the surface of the plastic bale and not in the plastic bale.

4. All your attention and cooperation in this matter is greatly appreciated and is preceded by a word of thanks.

Malaysia Plastic Recyclers Association (MPRA) Contact:

Email : info@mpra.com.my

Whatapps & Wechat : +6012 669 6977

以下是翻译政府部门发出的文件：

翻译负责： 秘书处, 马来西亚塑料再生公会

文件出处： 环境与水务部 (MINISTRY OF ENVIRONEMNT AND WATER, DEPARTMENT OF ENVONRINMENT)

REFERENCE NO. : JAS.600-7/1/24 (32) – 原件请查附件

DATED : 22th FEBRUARY 2021

马来西亚实施《巴塞公约》以控制《巴塞公约》规定的塑料废料程序

我谨受指示参考以上内容。

2.参照 2021 年 1 月 27 日举行的《进出口塑料废物公约履约会议巴塞公约》，本部已确定以下事项：

- I. 所有归入 B3011 (PP, PE 和 PET 塑料废塑料单独或混合物) 或 Y48 (PP, PE 和 PET 以外的塑料混合物) 分类为 HS 3915 的塑料废物，必须获得通过国家废塑料管理部门的电子系统获得的进口商许可证批准 (AP E-Permit) 和供应商/出口商的批准证件；
- II. 进口 Y48 的申请必须通过进口商的“将塑料废物进口到马来西亚申请表”(随附)，并附有来自有关当局的通知书，其中包含表格“废物越境转移/装运通知文件”(随附)。出口国作为事先知情程序 (PRIOR INFORMED CONSENT, PIC)
- III. 申请进口 B3011 无需经过事先知情同意 (PRIOR INFORMED CONSENT, PIC) 程序。但是，无论是 OECD 国家还是非 OECD 国家，出口国主管当局都必须通过电子邮件通知相关环境部门根据《巴塞公约》进口的 B3011 进行塑料类型验证和国家废塑料管理部门进行电子许可证验证的情况；和
- IV. 每次进口 B3011 和 Y48 时，都需要出口国的国家指定的检查部门对商品进行图片检查报告，以确认塑料类型 (附件 II 或 IX) 并符合马来西亚设定的标准。

3.该部门还想提醒您，进口的 B3011 或 Y48 塑料必须符合以下塑料标准： -

- I. 回收率为 95%，占进口可回收塑料废物的 95%；
- II. 如果所有污染物都是可回收利用的，并且不是危险废物，则不超过 5% 的塑料污染物和非塑料污染物；和
- III. 诸如泥土或灰尘之类的污垢仅允许放在塑料包表面，而不允许放在塑料包中。

4.非常感谢您在此事上的关注与合作，并在此先表示感谢。

马来西亚塑料再生公会(MPRA)秘书处联系方式：

Email 电邮：info@mpra.com.my

Whatapps & Wechat 微信 : +6012 669 6977